
Hej där, här kommer lite info från gårdagens styrelsemöte, av olika anledningar så blev vi bara tre 
(undertecknad, Helen och Lennart) på mötet så det blev mer av att vi diskuterade lite av varje. 

Helen pratade lite om ekonomin som är("stabilt god"), Lennart tar över som kassör i samband 
med årsmötet som är den 27 mars 19.00 på Skölv, välkomna. 

Medlemsavgiften på väg ut, fotbollen fixar utskicket. Grupperna har gått igenom och 
sammanställt "familjemedlemskap" 

Snart dags för Terrängserien, tränargruppen har gjort klart med fördelning till resp. tillfälle, 
jättebra. 

Förslag på styrelse till årsmötet: Rutger, Emma, Anneli, Lennart och Mattias, Lennart kollar upp 
en ev. kandidat till styrelsen. 

Vi behöver rensa lite gammal info på hemsidan, Grötfrukost, God Jul, m.m. Uppdatera sidan 
med träningsavg. 

Gå vidare med att uppdatera policy/riktlinjer, vid vilken ålder börjar man att träna i 
Tybblelundshallen? 

När börjar man tävla, vilken ålder, vilka tävlingar? 

Det är väl i stort sett det vi pratade om, blev ett kort möte så vi tar det vidare på nästa som är 
planerat till den 24 mars 18.00 på Skölv 

 

Hälsningar Rutger 

 


